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Председница Владе Србије Ана Брнабић сматра да питање Косова не може да заустави
пут Србије у Европску унију (ЕУ) јер, како каже за Нови магазин , европске интеграције
су једна прича, а решавање односа са Приштином друга.

  

  

"Европска комисија, односно ЕУ, не признаје независност Косова, они су статусно
неутрални и морају то да буду јер пет важних чланица ЕУ не признаје и неће признати
самопроглашену независност Косова. Они од нас очекују нормализацију односа, неће да
увозе конфликте у ЕУ, а нормализација односа може свашта да значи: ја мислим да је
првенствено у интересу Србије, не због Уније већ у интересу Србије да се коначно нађе
дугорочно одрживо решење", рекла је Брнабић за Нови магазин, преноси Н1.

  

Према њеном мишљењу, Србија мора да нађе снагу у себи да направи мир и стабилност
на Косову.
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"То је изузетно тешко, изузетно сам забринута, али зато што је прича овде у потпуности
једнострана. Србија је једина која покушава и једина, како ми се чини у овом тренутку,
која има интерес за дугорочни мир и стабилност", оценила је премијерка.

  

  

Она додаје да би замрзнути конфликт могао да остане још деценијама, али то не би било
добро за Србију.

  

"Зато мислим да је иницијатива председника првенствено о унутрашњем дијалогу врло
храбра, он политички нема шта да добије из дијалога, само има политичку одговорност,
али не жели да остави замрзнут конфликт неким генерацијама иза нас да га решавају,
што је изузетно фер и лидерска особина", рекла је Брнабић.

  

Каже да јој је жао што ЕУ није јача у инсистирању да се Бриселски споразум
имплементира јер је ЕУ била гарант тог споразума и морала је да инсистира да се
његова прва ствар, а то је Заједница српских општина, имплементира.

  

"Са друге стране, из свих разговора које сам имала с њима, не делује ми да су
Сједињене Америчке Државе спремне на било какво флексибилно решење, а ако нисте
спремни на флексибилно решење онда мени делује да сте за одржавање статус квоа и
замрзнутог конфликта", изјавила је она.

  

( Нови магазин )
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